
   

 
 

 
 
 

 
 
 
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
mandag den 3. februar 2025 

 kl. 17.00-19.00 
 

  
 
Anders, Britt, Maria, Tom og Ninna afbud. 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Påtegninger mangler ellers godkendt. 
 

2. Orientering fra elevrådet samt opfølgning på madordning 
Ingen elever er kommet. 
Jesper skulle have snakket med Nymarken, det har han ikke nået endnu. 
Karina har snakket med den kommunale madservice. De har ikke kapacitet nu, men måske 
fra 2027. 
 

3. Rammer og retningslinjer for valgfag for 7. og 8. klasse 
Der orienteres om, hvad proceduren har været i forhold til elevernes valg. 
Der snakkes om, hvordan vi kan gøre det fremadrettet. 
Hvis valget er klart, så bliver der oprettet to ens hold. Hvis det viser sig, at der er 7-8 elever, 
der vælger noget andet, så arbejdes der på at få to forskellige. 
 

4. Orientering af Folketingets Kvalitetsprogram for Folkeskolen 
Jesper orienterer om indholdet og sender det ud. 
 
Juniormesterlærer bliver forankret i 10.KlasseCenter. 
Ingen karakter i 6-7 kl. 
Projektopgaven bibeholdes, men med mundtlig feedback. 
 
a. Ekstra valgfag for 7/8 eller 8/9 

Ligger i 8/9 klasse. 
b. Praktik i udskolingen 

7. kl. forældrepraktik 2 dage 
8. kl. praktik: Elever og forældre finder selv praktikken. Skolen kan hjælpe. 
 



   

 
 

5. Orientering fra ledelsen 
Budgettet har ikke været fremlagt, da det først lige er kommet. Der er ved at blive 
udarbejdet budget, som skolebestyrelsen skal godkende. 
 
Personaleinfo: 
Jannick har sagt op og hans stilling er slået op. 
Der skal ansættes en ekstra lærer til specialafdelingen.  
Der holdes løbende samtaler.  
Vi har i øjeblikket tre ekstra personer inde, der går ud over vores ramme. 
 
Sygemeldinger: 
Der er en i 10.KlasseCenter, som de ikke ved, hvornår kommer tilbage. 
Der er tre sygemeldinger på Kerteminde Byskole. 
 
a. Indskrivning af 0. klasser for kommende skoleår 

Der bliver to klasser næste skoleår. 
 

6. Orientering fra formanden 
 
a. Årsberetning  

Der laves en skriftlig version, der kommer ud før sommerferien. 
 

7. Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 
Der spørges til, om skolen har en sorghandleplan? Dette har skolen. 
Der spørges til prøvehandlingen, og der fortælles om, hvad der er godt, og hvad der skal 
ændres. 
 

8. Gennemgang af egne principper – fortsættelse fra sidste møde 
Næste møde startes med principper - onsdag d. 26/2 
Elevrådet skal have besked om, at mødet er flyttet. 
 

9. Eventuelt 
 

 
 
 


